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1. Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH, Parlamentarnoj skupštini BiH, Vladi 

Federacije BiH, Vladi Republike Srpske,vladama kantona u Federaciji BiH,  Parlamentu 

Federacije BiH, Narodnoj skupštini Republike Srpske, Skupštini Brčko Distrikta BiH, 

skupštinama kantona i Vladi Brčko Distrikta BiH – Molim da mi dostavite podatke o 

broju automobila u svom vlasništvu na dan 31.12.2013. i financijskim sredstvima 

utrošenim za ove namjene u 2013. gidini.“ 

2. Pitanje postavljeno vladama kantona u Federaciji BiH – „Tražim od vlada kantona u 

FBiH da dostave podatke o konkretnim koncesijskim ugovorima sklopljenim od 1. 1. 

2007. do sada, odnosno do dana formuliranja odgovora. Također molim da se dostave 

konkretni podaci o sljedećem: 

a) jesu li pri sklapanju ovih ugovora realizirani svi zakonom predviđeni uvjeti i 

zadovoljene odgovarajuće procedure? 

b) jesu li ovi aranžmani usklađeni s pozitivnim zakonskim propisima? 

c) poštuju li se u potpunosti važeći prostorni planovi? 

d) koliki su prihodi po svakom od konkretnih koncesijskih aranžmana? 

 

 
 


